
 

      
Svendborg Andels-Boligforening  |  Bregnegårdshaven 7  |  5700 Svendborg 

Beslutningsprotokol – Ordinært afdelingsmøde 

 

Afdeling: 7 – St. Byhavevej Referent: Rikke Fløjborg 

 

Dato: 15.08.2023 

 

Deltager(e) fra administrationen Rikke Fløjborg 

Deltager(e) fra afdelingsbestyrelsen Ingen afdelingsbestyrelse 

Deltager(e) fra organisationsbestyrelsen Steen Mørk, Anne Jørgensen 

Stemmeberettigede 

deltagere 

 

Antal 

personer: 

11 

Antal husstande: 

 

11 

Antal stemmer: 

 

22 

  

DAGSORDEN  

1 Valg af dirigent Steen Mørk 

2 Bestyrelsens beretning Godkendt ☐ Nedstemt ☐ Udgået ☒ 

  Ingen beretning grundet manglende bestyrelse 

3 Orientering om regnskab 2022  

 

Godkendelse af budget 2024 

Orientering ved inspektør for afdelingen Rikke 

Fløjborg 

Godkendt ☒ 

 

Forkastet ☐ 

4 Indkomne forslag Ingen forslag 

 

5 

 

6 

 

7 

Valg af 

afdelingsbestyrelsesformand 

Valg af 

afdelingsbestyrelsesmedlemmer 

Valg af suppleanter til 

afdelingsbestyrelsen 

Afdelingsmødet besluttede at vælge 5 personer til 

afdelingsbestyrelsen, og at bestyrelsen konstituerer 

sig med 1 formand, 2 medlemmer og 2 suppleanter 

på førstkommende bestyrelsesmøde. 

 

Valgt til afdelingsbestyrelsen: 

Camilla Melin, St. Byhavevej 12, st. tv. 

Poul Sørensen, St. Byhavevej 11, 1. tv. 

Maj-Britt Linn Andersen, St. Byhavevej 7, 1. tv. 

Jeanette Hingebjerg, St. Byhavevej 2, 1. th 

Ulla Nielsen, St. Byhavevej 8, st. tv. 

 

8 Valg af indtil 3 medlemmer og 

suppleant(er) til 

repræsentantskabet 

Valgt: 

Camilla Melin, St. Byhavevej 12, st. tv. 

Poul Sørensen, St. Byhavevej 11, 1. tv. 

Maj-Britt Linn Andersen, St. Byhavevej 7, 1. tv. 
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Side 2 af 2 

9   Eventuelt 

 

Trappevask blev drøftet. Der blev informeret om, at 

der kommer nyt rengøringsfirma pr. 1/9 (Danren) 

 

Der er et ønske om at have naboambassadører i 

afdelingen, der kan byde nye beboere velkommen og 

inddrage flere i de aktiviteter der er. Den nye 

bestyrelse drøfter dette. 

 

 


